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             Passenger’s Declaration for Live Animal 
                   旅客託運寵物行李申告書
Passenger Name旅客姓名：______________________   Flight No. / Date航班/日期：_______________
This is to certify that (check appropriate box)： 本人已確認下列屬實(勾選下列項目)：
	Species (description/names) 品種
	Number of Package(s) 件數
	Age 年齡

	
	
	

	
	
	


· The pet is in good health and proper condition for carriage by air. Pregnant pets and pets younger than 4 months will not be accepted as checked baggage for carriage.
寵物健康狀態良好適合搭機，懷孕或是年齡未滿4個月之寵物無法接受以託運行李運送。

· When travelling with your pet(s), you will be responsible for providing valid health and vaccination certificates in addition to other documents that may be required by countries of departure, transit or entry.攜帶寵物旅行時，除了出、入、境或過境國家可能要求的其他文件外，您還需要提供有效的健康證明和疫苗接種證明。
· Prepare sufficient food and water in the container since the pet cannot be fed during the flight and at transit areas.
由於在航行中及轉機區域無法餵食寵物，請於寵物籠內準備充分的食物及飲水。
· The pet container must comply with International Air Transport Association (IATA) standards. The space in the container can allow the pet(s) to turn, stand or lie down comfortably. The structure and door of the container should be firm, and only one door for pets to enter and exit, with no risk of escape. The upper and lower layers of the container must be fixed and locked with screws. Combination containers (fixed with a simple button combination or rotating screw) or pet suitcases are forbidden.

寵物籠須符合國際航空運輸協會(IATA)規格標準，籠內空間能讓寵物舒適的轉身、站立或躺下，籠子的結構與門應牢固且僅有一個門供寵物進出，無逃脫之風險。籠子上下層之間須為螺絲固定鎖緊，不接受組合方式 (簡易拉扣組合式或旋轉螺絲扣固定) 寵物籠及寵物旅行箱。  

· The pet(s) before travel has (have) been appropriately acclimatized.
寵物已於啟程前充分具備航程適應性。 

Note: Acclimatization – Adaptive response to stress in captive condition, to cold or warm environment inherent to the carriage by air. 
註：適應性－即寵物已適應於籠內行動受限之環境，並適應空運途中可能產生之高低溫環境。

· Although the checked pet meets the requirements mentioned above, the airline personnel cannot determine whether the pet’s health condition can adapt to the changes in environment and temperature, and the airline cannot control the pet's behavior during transportation. In case of any injury or mortality not caused by the normal handling, the airline is not liable for the compensation due occurred. 
由於寵物自身健康狀況是否適應環境與氣溫變化航空公司人員無法得知，另寵物於載運過程中之行為航空公司亦無法控制，貴客寵物雖符合本申告書陳述條件，然若非航空公司運送疏失而造成寵物傷損，航空公司將免除相關賠償責任。
I now declare that the information provided above is accurate, and I will be fully responsible for my pet(s) during the journey. 本人特此聲明，上述資訊屬實，並對旅途中的寵物負所有的責任。
Passenger Signature (旅客簽署)                            Date (日期)：                           
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